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earthenware inner packagings and glass ampoules must be packed with absorbent material in tightly 
closed metal or rigid plastic receptacles before packing in outer packagings."  

1.3 The reformatted packing instruction for liquids in Class 8, packing group II in limited 
quantities is Y840. This packing instruction does not contain the requirement for glass inner packagings to 
be packed in an intermediate packaging. It seems that this requirement has been overlooked during the 
reformatting of the packing instructions. 
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DGP/23-WP/66 
附录 

 

附录 

建议 1： 

在综合包装说明 Y840-Y841 中增加拟议的新案文，如下所示： 

第 4 部分 

包装说明 

…… 

包装说明 Y840 – Y841 

限制数量 

客机和货机运输 

…… 

组合包装的补充包装要求 

II 级包装 

－   玻璃内包装在放入外包装之前必须装入相容的硬质中层包装当中。 

…… 

 

建议 2： 

将综合包装说明 Y840-Y841 一分为二，分为两个单独的包装说明 Y840 和 Y841。因此建议 1 中

的建议案文只在新的包装说明 Y840 中出现。 

—完— 
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